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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az emberek tiltakoznak, a kormány mégsem állítja le 
a bodai munkálatokat?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Pécsen és térségében komoly lakossági tiltakozás bontakozott ki a létesítménnyel szemben és Pécs 
közgyűlése is tiltakozó határozatot fogadott el. Orbán Viktor 2015-ben Pécsen járt és a város akkori,
kormánypárti polgármesterével, Páva Zsolttal tartott közös sajtótájékoztatót, ahol arra tett ígéretet, 
hogy a pécsiek megkérdezése nélkül a városban és a város határában semmilyen nukleáris 
létesítmény nem épülhet meg. Önök azóta sem kérdezték meg erről az itt élőket. Egy radioaktív 
hulladékokat befogadó tároló kényes kérdés: nem csupán a geológiai viszonyokat, de a társadalmi 
támogatottságot, és a lehetséges gazdasági hatásokat is figyelembe kellene venni.

A következő kérdésekkel fordulok Önhöz:

A lakosság egyértelmű tiltakozása, Pécs városának elfogadott tiltakozó nyilatkozata ellenére miért 
nem állítja le a kormány a Boda térségében zajló munkálatokat? 

Az Országos Atomenergia Hivatal főigazgatója is elismerte egy közmeghallgatáson, hogy ez 
jelentős kérdés. A kormány miért nem veszi komolyan? 

Korábban Páva Zsolt (akkor – fideszes) polgármester úgy fogalmazott, hogy 2018-ban lezárul egy 
kutatási fázis, amikor meg kell majd kérdezni az embereket. Miért nem tette meg a kormány? 

Miért nem indítanak kutatásokat alternatív helyszíneken? 

Miért költenek most is hatalmas összegeket a kutatásra, amikor tudják, hogy (1) Önök nem akarnak 
a helyiek döntése nélkül ilyen objektumot építeni, (2) a helyi lakosság, és Pécs önkormányzata is 



elutasítja az „atomtemetőt”? 

Várom érdemi válaszát!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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